

中華民國國立高雄大學校友會【個人會員】入會申請書

Republic of China National University of Kaohsiung Alumni Membership Application Form

申請人資料 Applicant Information					
姓名 Name		性別 Gender		出生年月日 Birthday(yy/mm/dd)	
出生地 Birthplace		身分證統一編號 ID Number			
電話 Tel.		手機 Cell Phone			
E-mail					
通訊地址 Mailing Address	(郵遞區號 Postal Code)				
學歷 Educational Background	本校畢業系所 Department of NUK : 最高或其他學歷 Highest Level of Education or Others :				
現職 (單位&職稱)	Current Occupation (Section & Title)				
<p>※本人同意以上資料僅供國立高雄大學及中華民國國立高雄大學校友會直接或間接處理及利用(例如:校友通訊寄發、會員通知單等)。</p> <p>Here I agree that all personal information provides is only processed and used directly or indirectly by Republic of China National University of Kaohsiung Alumni such as Alumni Mailing or Membership Notification etc.</p>					
申請人 Applicant :		(簽章 Sign)			
		中華民國 年 月 日 ROC Calendar year month day			

(以下欄位申請人無需填寫) (The following fields are not necessary to be completed by applicant.)

審 查 欄 Verification					
審查結果 Result of Verification		會員類別 Membership Category		會員證號碼 Membership ID Number	

一、會費：(1)入會費 200 元整，(2)常年會費 200 元整。(第 1 年請繳 400 元整，或直接繳交永久會費 3,000 元)

Membership Fee: (1) Admission fee NT\$ 200 (2) Annual dues NT\$ 200 (Please pay NT\$ 400 in the first year or pay permanent subscription NT\$ 3,000.)

二、繳交方式 Payment

本人以下列方式付款：You can pay

付現 in cash—繳交至國立高雄大學行政大樓二樓--學務處王瓊誼執行祕書處。 To Mr. **Hung-Shiou Lee** at Executive Secretary Section in Division of Student Affairs.

(若執行祕書不在，可交給學務處的職員，並請留下姓名、電話 If you cannot find Executive Secretary, please hand in the form to other staff and leave your name and phone number.)

□匯款 in remittance—臺灣土地銀行 高雄分行 帳號：033001291471

Land Bank, Kaohsiung Branch Account Number: 033001291471

戶名：中華民國國立高雄大學校友會

Account Name: Republic of China National University of Kaohsiung Alumni

※1.電匯時請註明匯款人姓名。

Please mark remitter's name if pay in telegraphic transfer.

※2.ATM 轉帳後務請依以下任一方式通知執行秘書，以便核對

Please inform Executive Secretary after the payment is transferred.

(1) 電話：07-5919562，告知姓名、電話。

Phone: 07-5919562. Please inform your name and phone number.

(2) E-mail：toyg36@nuk.edu.tw，告知轉帳帳號後 5 碼、姓名、電話。

E-mail: toyg36@nuk.edu.tw. Please inform the last 5 numbers of your account, name and phone number.

(3) 傳真：07-5919079，傳真收據影本並註明姓名、電話。

Fax: 07-5919079. Fax the copy of remittance receipt and mark your name and phone number.